
»Kondenzatorji« Semič

V devetih mesecih 
ugoden poslovni rezultat
i  V zadnjem četrtletju predvidevajo zaradi nelikvidnosti po
manjkanje reprodukcijskega materiala, s tem manjšo proizvodnjo 
in nekoliko slabši uspeh poslovanja ®

Delovni kolektiv tovarne kondenzatorjev v Semiču 
je kljub vsem težavam, ki sprem ljajo letošnje izpolnje
vanje gospodarskega načrta, ob koncu tretjega četrt
letja  zabeležil ugoden poslovni rezultat. O takšnem  
uspehu te naše tovarne nam  govore nekateri podatki, 
ki smo jih  povzeli iz poslovnega poročila za to obdobje.

V obdobju januar-septem- 
bcr 1971 jc tovarna konden
zatorjev dosegla realizacijo

proizvodnje v višini 57,560.353 
dinarjev, kar dejansko pome
ni 97,3% izpolnitev devetme-

Dokument »Stališča o soci
alnem razlikovanju« sprejet

V Ljubljani je  bila 19. novembra končana tre tja  
seja konference ZKS. Po dvodnevni razpravi o vzrokih 
in posledicah socialnega razlikovanja so razpravljali o 
99 amandmajih, ki so se izoblikovali med tehtno raz
pravo. Vsa dopolnila, ki so dobila večinsko podporo, 
so potem vgradili v predlog sklepnega dokumenta, ki 
ima naslov »STALIŠČA O SOCIALNEM RAZLIKOVA
NJU«. S tem je bila splošna zahteva, da bodi politična 
usmeritev ZKS o socialnem razlikovanju čimbolj jasna 
in neposredna, izpolnjena.

Člani republiške konference so na polemični in tudi 
precej vroči razpravi z večino glasov sprejeli tudi poro
čilo o delu Centralnega kom iteja med drugo in tretjo 
sejo konference ZKS.

V sklepnem dokum entu konferenca ZK ugotavlja, da 
Jc socialno razlikovanje, predvsem razlikovanje, ki ne 
izvira iz delitve po delu, v naši družbi doseglo tolikšne 
razsežnosti, da bi ohranitev takšnega stanja ali celo 
nadaljnje poglabljanje socialnih razlik nujno ogrozilo 
uspešen razvoj in temelje samoupravnega socializma, 
ter omajalo zaupanje delovnih ljudi za njegove vred
note in učinkovitost ter s tem zavrlo nadaljnji uspešen 
ekonomski in socialni razvoj.

Tridnevna razprava o socialnem razlikovanju in širo
ka družbena akcija, ki bo morala slediti, je izraz ne
nehne odgovornosti ZK za zavestno usm erjanje druž
benih procesov k viziji m aterialno in duhovno boga
tejše, svobodnejše in pravičnejše družbe.

S to razpravo in s svojimi stališči o socialnem raz
likovanju sta prevzela konferenca in ZK Slovenije pred 
celotno slovensko družbo in delavskim razredom veliko 
odgovornost. Kljub nekaterim  razlikam v pogledih je 
konferenca izrazila odločno pripravljenost in sposob
nost, da se ZK spoprime z aktualnim i in perečimi prob
lemi, ki jih  povzroča socialno razlikovanje.

Konferenca je sprejela poziv vsem članom in orga
nizacijam ZK, da se z vso odločnostjo zavzemajo za 
uresničitev politike in odločitev, ki jih  vsebuje sklepni 
dokument tega izredno pomembnega dogovora sloven
skih komunistov. Sklepe pa bo moč uresničevati in 
Politično delo dolgoročno naravnati v tej smeri le ta
krat, če se bodo pomembne odločitve v naši družbi 
Pred katerim i stojimo, sprejemale pod vplivom stališč 
0 socialnem razlikovanju.

Konferenca je pozvala vse dejavnike našega politič
nega sistema, predvsem pa komuniste v njih — torej 
°d političnih organizacij, sam oupravnih in interesnih 
Organizacij do skupščin — da samoiniciativno z vso 
resnostjo, ne da bi čakal! na akcijski program, k! ga 
bo pripravil CK, začnejo z uresničevanjem kratkoroč
nih in dolgoročnih nalog, ki jih  je  kom unistom nalo
žila konferenca.
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sečnega proizvodnega načrta, 
oz. 73 % izpolnitev letnega na
črta. Čeprav torej v devetih 
mesecih proizvodnih obvez
nosti niso uspeli realizirati v 
celoti, pa porast obsega pro
izvodnje za 25% nasproti 
enakemu obdobju preteklega 
leta, kaže, da je delovni ko
lektiv vložil dokajšnja priza
devanja in pri tem tudi 
uspel.

Za domačo prodajo števil
ke v poročilu govore, da po
teka povsem normalno, razen 
pri cos <p kondenzatorjih za 
kompenzacijo jalove energi
je. Manjšemu povpraševanju 
na domačem trgu po tovrst
nih izdelkih semiške tovarne 
botrujejo omejitve na po
dročju investicijskih vlaganj 
v državi. Skladno s povečeva
njem obsega proizvodnje v 
večini delovnih organizacij 
ZP Iskra je  na področju do
mače prodaje opazna večja 
prodaja našim organizacijam. 
Dobave tovarne kondenzator
jev v Semiču tovarnam  zdru
ženega podjetja so dosegle že 
16% prodaje na domačem 
trgu, kar je  vsekakor že lep 
delež. V letošnjih devetih 
mesecih je semiška tovarna 
na področju izvoza dosegla 
približno takšno realizacijo 
kot lani v tem obdobju. Do
slej so izvozili za 8,724.000 di
narjev svojih izdelkov, oz. za 
591.955 dolarjev, pri čemer 
so prodali 74% na področjih 
s konvertibilno valuto in 
26 % na klirinškem področju. 
Pomemben rezultat pri izvo
zu pomeni njegovo povečanje 
na konvertibilno področje, 
saj so lani tja  izvozili 66%, 
na klirinško področje pa 
34%.

Vse te rezultate so v tovar
ni kondenzatorjev v Semiču

(Dalje na 6. strani)

Ob dnevu 
re p u b lik e

Spet praznujemo rojstni dan naše so
cialistične federativne republike, že osem- 
indvajsetič po zgodovinskem II. zasedanju 
Antifašističnega veča narodne osvoboditve 
Jugoslavije, ko so se v Jajcu odposlanci 
jugoslovanskih narodov soglasno izrekli za 
to, naj bo nova Jugoslavija po končani osvo
bodilni vojni socialistična federativna repub
lika, skupnost enakopravnih narodov in 
narodnosti Jugoslavije.

Letošnje praznovanje dneva republike 
sovpada z vsestranskimi napori delovnih lju
di Jugoslavije za stabilizacijo našega gospo
darstva in za uveljavitev sprejetih dopolnil 
naše ustave, kar vse zagotavlja narodom in 
narodnostim naše socialistične skupnosti 
nove pogoje za nadaljnjo rast in krepitev, za 
nadaljnji razvoj resničnih socialističnih od
nosov med njimi in za krepitev položaja 
Jugoslavije, kot zveste pobornice za mir, za 
mirno sožitje narodov vsega sveta.

Poziv na
sodelovanje v RRC

Republiški računski center 
(RRC), -ki so ga ustanovili 
ZP-Iskra, Univerza v Ljub
ljani in republiški Izvršni 
svet uporablja enega naj več
jih  računalnikov v Jugosla
viji CDC3300 (Controi Data, 
U. S. A.). Konec prejšnjega 
leta so pristopile k sodelova
nju v RRC nove delovne or
ganizacije: gradbeno podjet
je  OBNOVA, Ljubljanske 
mlekarne, PZ gozdnih pod
jetij Slovenije, Republ. raz
iskovalna skupnost, Republ. 
izobraževalna skupnost, Uni
verza pa je še podvojila svoj 
delež. Da bi zadovoljili po
trebe vseli treh partnerjev in 
še tistih, ki se nameravajo 
priključiti (Klinične bolnišni
ce — Ljubljana, Republiški 
cestni sklad), bo v RRC po
stavljen nov, še veliko večji 
sistem od današnjega, to  je 
CDC 6400.

P artnerji bodo imeli do
stop do računalnika lahko 
kar prek vhodno/izhodnih
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postaj (terminalov) pri sebi 
doma, ki bodo prek telefon
skih linij povezane s central
nim računalnikom.

Da bi delo v RRC nemo
teno potekalo, potrebujeifio 
mnogo strokovnjakov tako s 
področja organizacije dela 
kot program iranja in vzdrže
vanja. Predvsem zadnje — 
vzdrževanje računalnika, to 
je  odpravljanje okvar in za
m enjava pokvarjenih elemen
tov je  za računski center 
bistvenega pomena. Ljudje, 
ki pridejo v poštev za to de
lo so predvsem elektroinžo- 
nirji, šibki tok, ki se z do
datnim  izpopolnjevanjem v tu
jini usposobijo za vzdrževal
ca. Izučeni vzdrževalci so 
danes izredno cenjeni ter za
to tudi dobro plačani, npr. 
v RRC je osnova okrog
400.000 S din. Inženir, ki želi 
opravljati to' delo mora biti 
skrben, natančen in vesten 
pri delu, mora pa vsaj pasiv
no obvladati angleški jezik.

Ker dela v ZP-Iskra mno
go takšnih strokovnjakov, 
jih  RRC vabi, da se prijavijo 
za mesto vzdrževalca elek
tron. sistemov CDC 3300 in 
CDC 6400. Vse nadaljnje in
form acije o delu te r o si
stem u pa se dobijo v RRC, 
telefon: 56-193.

Op. vodja RRC; 
mgr. Janez GRAD



» Aparati« Ljubljana

Uspešno
v devetih

Delavski svet tovarne je  na 
svoji seji 8. novembra t. 1. 
obravnaval in tudi potrdil 
devetmesečno poslovno po
ročilo. V svoji razpravi je 
lahko na eni strani ugotovil 
velik porast proizvodnje, 
uspešno izpolnjevanje nalog 
po načrtu  in velike napore, 
ki so jih  vsi člani delovnega 
kolektiva k tem u prispevali, 
z  druge stran i pa rii mogel 
mim o problematike, 'ki jo  
povzroča težka in celo vedno 
težja situacija v splošnem 
jugoslovanskem gospodar
stvu in mimo nalog, ki nas 
v zvezi s tem  čakajo. Obšir
no poslovno poročilo je  vse 
te  elemente osvetlilo in v svo
jih  zaključkih tudi precizira
lo akcijo, ki je  potrebna za 
uspešen zaključek celega po
slovnega leta 1971 in dobrih 
osnov za nadaljnje poslovanje 
v prihodnjem  in naslednjih 
letih.

Celoten obseg proizvodnje 
je  bil v obdobju januar-sep
tem ber 1971 po vrednosti za 
48,3% večji kot v istem ob
dobju preteklega leta. Po fi
zičnem obsegu je  ta  porast 
ugotovljen za 34,5 %. Vred
nost devetmesečne proizvod
nje kaže 10,5% prekoračitev 
načrta  za to obdobje, kar da 
po fizičnem obsegu za to ob
dobje .3,1%  pekocačitev. S 
tem  je  letni načrt po vredno
sti dosežen že z 80,2 % in je  
to, ob upoštevanju povečanja 
n ačrta  v letošnjem  letu, zago
tovo odličen uspeh, saj je  bi
lo  v povprečju zaposlenih sa
mo 9,2 % več delavcev kot v 
lanskem letu. To kaže veliko 
povečanje produktivnosti. Ce 
pa zaradi stalnega pom anjka
n ja  likvidnih finančnih sred
stev ne bi imeli tudi skoraj 
sta ln e  problem atike pri p ra
vočasni oskrbi z reprodukcij
skimi gradivi, posebno še s 
tistim i iz uvoza, bi bil pa 
uspeh lahko še neprimerno 
boljši.

Na področju proizvodnje 
Je zanimiva tud i ugotovitev, 
da smo devetmesečni načrt 
proizvodnje za izvoz dosegli 
le z 89,5 %, vendar je bil pri 
tem  celoten obseg izvoza za 
106,6% — to je  več kot en
k ra t — večji od obsega izvo
za v enakem obdobju lani.
To kaže, da se tovarna elek- 

! tričnih aparatov zelo uspešno 
vključuje v mednarodne go
spodarske tokove in, da je  
na tem področju z vsakim 
letom uspešnejša. .

Zaloge gotovih izdelkov na 
Iskra Commerce so se letos 
v prim erjavi s stanjem  ko
nec leta 1970 znižale za 13%, 
čeprav so bile povprečne za
loge v obdobju I — IX viš
je za 17,3%. Ob prim erjavi s 
povečanim obsegom proizvod
nje pa to  kljub temu pome
ni relativno znižanje za 31 %.
To in pa ugotovitev, da to
varna praktično nima neku- 
rantnih  zalog igotovih izdel
kov pa  hkra ti tudi potrjuje

poslovanje 
m esecih 1971

Seja poslovnega 
odbora ZP Iskra

uspešnost njene programsko- 
poslovne politike. Povprečno 
število zaposlenih še vedno 
zaostaja za načrtovanim za 
1,6%, kar je  tud i ugoden ka
zalnik. Ocenjujemo, da tudi 
do konca leta števila zaposle
nih po sedanjem  stan ju  ne 
bo potrebno preseči, kar nam 
bo tud i omogočilo obdržati 
doseženo produktivnost na 
dosedanji ravni, oz. jo*lahko 
ob ugodnem zaključku proiz
vodnje v zadnjem letošnjem  
trim esečju celo še za malen
kost izboljšamo. Pri tem  pa 
bi večjo skrb m orali posve
titi tud i izrabi razpoložljive
ga časa. saj bi na tem  podro
čju tu i i  lahko še izboljšali 
učinkovitost proizvodnje.

Na področju nagrajevanja, 
oz. izplačevanja osebnih do
hodkov pa tovarna zaradi 
ekonomskih omejitev zaosta
ja  za svojimi uspehi. Pov
prečno izplačani osebni do
hodki so sicer za 10,7% več
ji kot v preteklem letu, ven
dar zaostajajo 1,5 % za plani
ranim i, oz. kar 5,5 % za 
ustvarjenim i, ki bi jih  glede 
na  uspeh tovarne lahko izpla
čali. Kolektiv sicer z razume
vanjem sprejem a napore 
družbe in družbeno-pohtičnih 
skupnosti, da tudi r.a področ
ju  osebnih dohodkov doseže
mo potrebno vsklajcnost in 
um irjenost, vendar pa zelo 
težko sprejem a dejstvo, da 
doslej za svoje povečane na
pore in dobro gospodarjenje 
ni mogel dobiti ustreznega 
deleža svojega dela. Pričaku
jem o pa, da bo podpisani sa
m oupravni sporazum to  na
pako delno odpravil in, da bo 
stim ulativno nagrajevanje še 
povečalo produktivnost in po
slovnost naše tovarne.

Posebno poglavje poslova
n ja  zagotovo predstavljajo 
stroški, med njimi je  4 %  pre- 
seg p ri izdelavnem gradivu, 
skupaj z odstopanjem  v ceni 
najbolj občutljiva točka na 
tem  področju. Čeprav bodo 
stroški v celoti blizu predvi
denih po načrtu , p a  opažamo 
trend porasta, kar je  pred
vsem posledica stalnih draži
tev skoraj vseh reprodukcij
skih gradiv, posebno pa  še 
uslug.

Tudi režijski stroški na 
produktivno uro  so nad pla
niranimi. Porast je  posledica 
manjšega števila produktiv
nih u r zaradi koriščenja let
nih dopustov, ki so koncen
triran i pretežno v drugem in 
tretjem  trimesečju. Ocenjuje
mo pa, da bomo do konca 
letošnjega leta te kazalnike 
popravili in se skoraj v celo
ti približali predvidenemu na
črtu.

Zanimiva na tem  področju 
je tudi tabela, ki kaže pora
bo ur po načrtu in iz katere 
lahko ugotovimo, da je tovar
na električnih aparatov pri 
80,2% izpolnitvi letnega načr
ta porabila samo 70,2 " o na
črtovanih ur, kar je  za 12,5% 
ugodneje od predvidevanj.

Tudi ta  podatek po trju je  vi
sok porast produktivnosti in 
dokazuje upravičenost zahte
ve delovnega kolektiva, da bi 
za svoje večje delovne napore 
bil tudi bolje nagrajen.

Celotni dohodek je bil na
sprotno načrtu  dosežen z
81,6 %, osebni dohodki in  o
stanek dohodka pa s 77,7 %. 
Pri tem je bilo strogo upošte
vano delilno razm erje po na
č rtu  v odnosu 69,4:30,6 %. S 
tem se sredstva za osebne 
dohodke in ostanek dohodka 
gibljejo nad vrednostm i po 
načrtu , saj smo s povečanjem 
obsega proizvodnje in proda
je  pokrili tud i 3,2 % večjo 
m aso porabljenih sredstev.

Še najm anj vidni pa so us
pehi pri gospodarjenju s 
sredstvi. Posebno problem ati
ko predstavljajo  pri tem  za
loge razreda 3, ki so do apri
la  stalno naraščale, šele po 
tem  obdobju pa smo uspeli 
to naraščanje preusm eriti in  
začeli z nekoliko bistvenej
šim  zmanjševanjem. Ob kon
cu tretjega četrtle tja  smo ce
lo že dosegli najnižjo absolut
no vrednost v letošnjem letu, 
vendar je  tudi ta  točka še 
vedno za 7,4% višja od pla
nirane vrednosti zalog. Le če

(Dalje na 6. strani)

V sejni sobi Gospodarske 
zbornice v L jubljani je  bila
18. t. m. tre tja  seja poslov
nega odbora ZP Iskra, z 9 
točk obsegajočim dnevnim 
redom. Seji je  razen članov 
odbora in poročevalcev pri
sostvoval tudi ing. Ludvik 
Kavs, d irek tor Višje tehnič- 
no-varnostne šole v L jub
ljani, ki je  ob tej priložnosti 
predaval o problem atiki var
stva pri delu v delovnih o r
ganizacijah te r  o  izpopolnje
vanju znanja tvarine s pod
ročja varstva pri delu. Na 
nekaterih  praktičnih prim e
rih  je  zbranim  podkrepil po
m em bnost skrbi za varno 
delo delavcev.

Poročevalec Sveto Kobal je  
v drugi točki dnevnega reda 
podal inform acijo o vrsti no
vih predpisov za dosego lik
vidnosti v našem  gospodar
stvu in o tem, kako bodo ti 
predpisi vplivali na bodoče 
poslovanje združenega pod
je tja  Iskra.

V nadaljevan iu seje poslov
nega odbora ZP je  Franc 
Mlakar, dipl. ing. poročal o 
problem atiki kakovosti izdel
kov tovarn Iskra, nato pa  je 
sledilo poročilo generalnega 
d irek torja  V ladim ira Logar
ja  o sanacijskem  program u 
tovarne polprevodnikov v

Trbovljah, o njeni koopera
cijski pogodbi s firmo Kna- 
pic in o položaju te naše to
varne.

Sledilo je poročilo o pri
stopu ZP Iskra k financira
n ju  fakultete za elektroteh
niko v Ljubljani, o čemer 
sta poročala Edi Deiopst in 
Igor Slavec, slednji pa je v 
nadaljevanju seje naslovnemu 
odboru ZP poročal tudi o 
predlogu za spremembo no- 
godbe med ZP in Počitniško 
skupnostjo  Iskre. V sedmi 
točki je  generalni direktor 
ZP poročal odboru o pred
logu spremembe in dopol
nitve akta o ustanovitvi Za
voda za avtomatizacijo, gle
de na prilagoditev novim 
predpisom.

V predzadnji točki dnev
nega reda pa je  Štefan Dol
har, dipl. ing. informiral čla
ne poslovnega odbora o pri
pravah za integraoiio mari
borskih podjetij PRIMAT in 
Tovarna stikalnih naprav z 
ZP Iskro.

Končno so bili imenovani 
še člani razpisne komisije za 
im enovanje glavnega direk
to rja  ZZA, d irektorja tovarne 
usm ernikov in imenovan 
predstavnik ZP Iskra za mu
zejski svet Tehniškega mu
zeja Slovenije.

» Elektromehanska « Kranj

Nov sistem nagrajevanja ?
K ranj, 17. novembra — V

popoldanskih urah  so se 
zbrali vodilni in  vodstveni 
delavci te r  predstavniki druž
beno političnih organizacij, 
k je r  so bili seznanjeni z le
tošnjim  poslovanjem v k ran j
ski tovarni. Finančni poka
zatelji kažejo, da je  bila 
desetmesečna proizvodnja 
112,1%, poslovanje kljub te 
žavam uspešno, vendar je si
tuacija z  rcprom aterialom  
vedno bolj kritična, prav za
radi tega pa asortim an iz
delkov ni povsem v skladu 
s planom.

Glede investicij je  bilo re
čeno, da je nova stavba v 
K ranju že v zaključni fazi in 
je  postopna vselitev planira
na  spomladi 1972. Nova 
zgradba na Laborah za po
trebe elektronske telefonije

bo, po izjavi sodeč, gotova 
ob koncu naslednjega leta, 
čeprav bo do konca tega leta 
potekal odkup zemljišča. Na
črti so že v delu, zemeljska 
dela pa bodo opravili tako j, 
ko bo dopuščalo vreme. Vse 
kaže, da bo nova stavba 
zgrajena v rekordnem  času, 
k a r se lahko govori tud i o 
novi zgradbi poleg sedanje 
tovarne, k je r so se gradbinci 
točno držali dogovorjenih 
rokov.

Na sestanku je  bilo govora 
tudi o disciplini, izredno za
nimiv pa je  bil predlog no

vega sistem a o nagrajevanju 
po delu, ki bo močneje po
segel v strokovnost, prizade
vanje in vestnost posamezni
ka, kot smo bili navajeni. Ker 
so bile navedene le teze, bo
m o kaj več o tem predlogu 
poročali takoj, ko bo predle® 
zrel za objavo. Sicer pa se 
je o tem  že govorilo na sin
dikalni konferenci, ko je bilo 
rečeno, da bi OD moral ba
zirati na nespornem ugotav
ljan ju  uspeha in prizadeva
n ja  posameznih delavcev, 
skupin in končno tudi uspe
hu cele tovarne.

era

Ljubljančani so se odlrčili 
za samoprispevek

Obvestilo
Zadnji del sestavka pod 
naslovom: »Sistemi infor
macij v gospodarstvu« 
bomo iz tehničnih razlo
gov objavili prihodnjič.
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57,92 VOLILNIH UPRAVIČENČEV JE GLA
SOVALO ZA SAMOPRISPEVEK ZA OTRO
ŠKO VARSTVO IN ŠOLSTVO V LJUBLJAN
SKIH OBČINAH

V nedeljo, ¿¡.novem bra, so se volivci mestnih ljub 
Ijanskih občin odločali o referendum u za samoprispe
vek občanov-, s katerim  naj bi v prihodnjih letih gra
dili dtroškovarstvene ustanove in šole. Volivci mestnih 
občin so se s 57,92 odstotki od vpisanih v volilne ime
nike, odločili, da je tak samoprispevek potreben iu 
nujen, če hočejo občani ljubljanskih mestnih občin od 
1. januarja  dalje skozi pet let prispevati za varstvo iu 
šolstvo 1 odstotek od svojih neto osebnih dohodkov. 
Skupno naj bi se v petih letih nabralo okrog 122 mili
jonov dinarjev sredstev.



Slavnostna otvoritev nove 
proizvodne hale v Žužemberku

j Pred časom sm o iz razgo- 
j rora z vodjo obrata  »Kcra- 
mični kondenzatorji«, tovar

! K elementov za elektroniko 
v Žužemberku povzeli, da 

j gradnja nove proizvodne dvo
rane, začete v začetku letoš
njega leta, norm alno poteka 
in, da predvidevajo, da bo 
dograjena do občinskega pra
znika občine Novo mesto. 
Predvidevanja so se v celoti 
izpolnila. G radnja je  bila za
res končana in na dan 19.

| novembra, ko so na področ- 
> ju občine Novo m esto slavili 
svoj občinski praznik, so se 
slavju pridružili tudi žužem- 
berčani z novo, pomembno 
delovno zmago — z dogradit
vijo nove proizvodne dvo- 

: rane, ki bo omogočila nadalj
njo rast tega našega obrata.

I Nova proizvodna dvorana 
pomeni le prvi del predvi
dene izgradnje, na idealnem 
prostoru širokih izmer, a v 
neposredni bližini starega po
slopja obrata keramičnih kon
denzatorjev. Posebne pohvale 
je vredno to, da so delavci 
obrata s prostovoljnim  de
lom, vzporedno z zaključnimi 
tleli na gradnji nove proiz
vodne dvorane, uredili oko
lico novega objekta in tako 
ludi zunanjost prilagodili 
temu prazniku.

Medtem ko je v vseh obra
tih tovarne elementov za 
elektroniko ta dan norm alno 
tekla proizvodnja, so se v 
Žužemberku poleg članov de
lavskega sveta in jubilantov 
20- in 10-letnega dela v to
varni elementov za elektro

niko in povabljenih gostov, 
zbrali v obratu  in  si najprej 
ogledali proizvodnjo, nato pa 
skupno odšli na slavnostno 
zasedanje delavskega sveta v 
novi proizvodni dvorani.

Slavnostno sejo delavskega 
sveta tovarne je  s pozdra
vom gostov in Ijubilantov 
začel predsednik DS Emil 
Glavič, ki je  med drugim po
udaril pomen in pridobitev 
nove proizvodne dvorane za 
obrat v Žužemberku. Nasled
nji je  zbranim spregovoril 
vodja obrata Anton Konda, 
ki je  na kratko orisal tudi 
zgodovino proizvodnje kera- 
.mičnih kondenzatorjev v Žu
žemberku in prizadevanja 
marljivega delovnega kolek
tiva, da bi si s požrtvoval
nim delom pridobil pogoje 
za nadaljnjo rast. Končno je 
spregovoril še d irektor to
varne elementov za elektro
niko Vladimir Klavs, dipl. 
ing. Njegove besede so ve
ljale zlasti trenutnem u do
kaj težkemu položaju tovar
ne, ki so ga povzročile tako 
na eni strani recesija na 
am eriškem  tržišču za elemen
te za elektroniko, kakor po
dražitve reprodukcijskega ma
teriala in padanje prodajne 
cene izdelkov. Ob takšnih 
poslovnih udarcih se je  to
varna letos znašla v dokaj 
težkem položaju, ki je  nare
koval vsestranska prizadeva
nja in velike napore, s čim er 
naj bi delovni kolektiv tovar
ne elementov za elektroniko 
reagiral na nastali položaj. 
Po besedah direktorja tovar

ne pa se že začenjajo kazati 
znaki rahlega izboljšanja in 
je  upati, da bodo obrati to
varne v prihodnjem  letu ven
darle delali pod bolj nor
m alnim i pogoji, k ar še zlasti 
velja za obrata v Žužem
berku in Šentjerneju.

Ob koncu slavnostne seje 
delavskega sveta tovarne je  
predsednik DS razdelil nad 
80 delavkam in  delavcem, ju 
bilantom  dvajset in desetlet
nega dela v tovarni denarne 
nagrade za njihovo prizadev
nost, nato pa so se prisotni 
v sproščenem vzdušju zadr
žali v novi proizvodni dvo
rani še pozno v popoldne in 
se poveselili ob zakuski, pri
stni dolenjski kapljici in ve
selih vižah žužemberskih 
godcev. — C —

Jubilanti dvajset in  desetletnega dela v tovarni so prejeli 
denarne nagrade

»Avtomatika« Ljubljana

Za 34 % več kot lani
V »Avtomatiki« smo v de

vetih mesecih poslovali raz
lično. V prvem polletju bolj
še in v tre tjem  kvartalu 
slabše, vendar še vedno 
uspešno, čeprav ne tako kot 
bi želeli.

Z enakimi zmogljivostmi 
smo proizvedli za 34% več 
kot v preteklem letu. Ustva
rili smo 3,000.000 din dobička, 
kar je  predvideno s planem 
za vse leto, pri tem  pa je 
število zaposlenih ostalo 
enako.

Na form iranje celotnega 
dohodka je ugodno vplivala

Proizvodnja ZP v oktobru 1971
I z p o l n i t e v  v 000
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30 Elektromehanika 280.926 344.968 35.677 103,9 90,4 122.8
40 Elementi 148.439 116.557 12.011 63,3 60,3 78,5
50 Avtomatika 67.002 94.752 10.662 107,7 80,1 141,4
59 Sprejemniki 52.969 66.280 7.778 111,4 82.9 125,1
60 Aparati 87.375 114.106 11.252 38,6 82,4 130,6
70 Avtoelektrika 156.289 155.175 18.584 134,9 81,7 99,3
71 Elektrom otorji 41.163 45.225 5.272 74,9 62,4 109,9
72 Naprave 23.011 27.674 3.262 73,6 65,7 120,3
73 Elektronika 15.129 18.876 1.417 47,0 64,4 124,8
74 Kondenzatorji 51.889 62.315 4.755 68,3 79,0 120,1
75 Instrum enti 27.080 31.431 3.359 93,3 81,3 116,1
76 Polprevodniki 18.623 20.032 1.780 56,7 55,6 107,6
77 Usmerniki 15.940 21.546 2.557 116,2 81,6 135,2
79 Gospodinjski apar. 38.950 60.170 8.087 110,0 96,7 154,5
97 O rodjarna 5.087 6.119 757 119,6 80,5 120 3

Skupaj tovarne 1.029.872 1.185.226 127.210 94,2 79,3 115,1

11 ZZA 86.898 54.352 5.724 76,3 69,8 62,5
20 Commerce-proizv. d. 152.541 39.575 3.977 90,6 87,0 173,2
20 Commerce-inženir. 152.541 173.394 18.541 99.3 89,6 113,7
78 CAOP 1.662 2.500 250 100,0 83,3 150,4

Skupaj organizac. 263.951 269.821 28.492 92,5 84,4 . 102,2

Združeno podjetje 1.293.823 1.455.047 155.702 93,9 80,2 112,5

prodaja gotovih izdelkov. Za
loge gotovih izdelkov se od 
začetka leta niso spremi
njale tako, da lahko rečemo, 
da so vsi izdelki bili tudi 
prodani, predvsem zaradi 
ugodnega sprejem a na trgu 
in zaradi postavljenega trž
nega načela v poslovni poli
tiki tovarne.

Nekoliko slabša je  bila pro
daja polizdelkov. Svetovna 
in domača recesija na pod
ročju  elementov za elektro
niko, je prizadela tudi našo 
tovarno tako. da elektrolitski 
kondenzatorji niso bili pro
dani v količinah kot smo jih 
izdelali.

Zvočniki so bili v celoti 
prodani in sicer za več kot 
60 %  v izvozu na ameriško 
tržišče.

V tem obdobju je bflo od- 
prodano nekaj nekurantnegn 
in neidočega materiala. Pro
da ia uslug je bila tudi zado
voljiva. čeprav nekaj pod 
planirano vrednostjo, kar je 
razumljivo. Namreč pove
čana proizvodnja lastnih iz
delkov. predvsem gramofo
nov in brivnikov jc  zahtevala 
večjo zasedbo zmoelrivosti in 
omogočila prodajo le-teh.

Negativni vpliv na formi
ranje celotnega dohodka pa 
so imeli zastoji v nekaterih 
enotah, ki so  nastali zaradi 
pomanjkarria reprom ateriala, 
oz. obratnih sredstev za na
bavo repromateriala.

K ljub tem u je  devetmeseč
n a  proizvodnja znašala 
84,089.586 din ali poprečno 
9,343.287 din mesečno. To ie 
rezultat, ki je  sicer dober, 
vendar nas ne more popol
noma zadovoljiti, če vemo, 
da bi z zadostnimi obratnim i 
sredstvi lahko naredili vsaj 
za 20% več.

Poslovanje v tretjem  tri
mesečju je  bilo slabše kot v 
prvem polletju. Vzroke za to  
je  treba iskati v kolektiv
nem dopustu, ki smo ga ko
ristili v juliju in avgustu, '/er 
v zelo slabi preskrbi z repro- 
m aterialom v avgustu in s 
tem rekordno nizko proiz
vodnjo v tem mesecu. Vzrok 
za to  je pom anjkanje obrat
nih sredstev in zvišanje za
log m ateriala in polizdelkov.

Kljub vsemu smo plan 
proizvodnje dosegli s 96 %  
in smo s 30. 9. dosegli višino 
lanskoletne proizvodnje. Z 
rezultati v tem obdobju ne 
moremo biti povsem zado
voljni, ker smo dobiček 
zmanjšali za 973.756 din.

Res pa  je  tudi. da smo z 
ustvarjenim  dobičkom do
segli planska predvidevanja 
ob prepričanju, da bi lahko 
naredili več.

V septem bru se je položaj 
nekoliko izboljšal, vendar 
nismo mogli pokriti slabega 
usoeha v ju liju  in avgustu.

V prim erjavi s planiranim i 
razm erji smo dosegli:

(Dalje na 6. strani)

O B V ESTILO
Bralce obveščamo, da prihodnji teden zarodi 

praznikov glasilo Iskra ne bo izšlo.

UREDNIŠTVO
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ISK RA  - Tovarna električnih aparatov LjubHana

AKCIJSKI PROGRAM POSLOVANJA
ki ga je sprejel delavski svet tovarne na zasedanju dne 8. novem bra 1971

UVOD
I. Uvodoma lahko ugotovimo, da 

smo v zadnjih nekaj letih s pravil
nim  in doslednim izvajanjem začrta
ne poslovne politike te r racionalnim 
upravljanjem  z družbenimi sredstvi, 
dosegli solidne poslovne rezultate 
in  razm erom a visoko stopnjo orga
nizacijske in tehnološke razvitosti 
tovarne. To smo dosegli s prim erno 
rastjo  in pravično delitvijo rezulta
tov dela.

Akcijski program  določa glavne 
točke naloge, ki so opredeljene že 
v gospodarskem načrtu  za leto 1971 
in rebalansu načrta te r  srednjeroč
nem načrtu razvoja tovarne.

Izpolnitev nalog iz omenjenih ak
tov je osnovno izhodišče in področ
je akcijskega programa. Lahko 
trdim o, da so vlogo akcijskih pro
gramov v preteklih obdobjih od
igrali prav gospodarski načrti.

II. Da bo tovarna dosegla v letu
1972 vsaj take poslovne rezultate, 
kakršne ocenjujemo za leto 1971, bo 
m orala svojo aktivnost usm eriti 
predvsem na določena področja in 
si prizadevati odpraviti pom anjklji
vosti, ki lahko vplivajo na uspeš
nost poslovanja tovarne. ‘

III. Upoštevajoč rezultate v prvem 
polletju si je  treba kljub zaostrenim 
pogojem gospodarjenja prizadevati 
za realizacijo celotnega obsega na
log, predvidenih v gospodarskem 
načrtu  ter rebalansu načrta, pri tem 
pa  naj p risto jn i organi posegajo po 
ukrepih, ki so bili uporabljeni že v 
obdobju prvega polletja.

Da bi ustvarili pogoje za nadaljno 
ras t in razvoj tovarne te r za krepi
tev poslovne učinkovitosti, je  po
trebno v obdobju do konca leta in 
v letu 1972 sprejeti določene ukrepe 
predvsem na naslednjih področjih:

1. Razvojna dejavnost
Razvojna dejavnost deluje po treh 

skupinah delovnih nalog — razvoj 
izdelkov, sodelovanje s proizvodnjo 
in sodelovanje s prodajo. Trenutno 
ovira večjo učinkovitost razvoja:

— neprim erna številčna in stro
kovna sposobnost razvojnih skupin 
za posamezne izdelke (elementi in 
PG);

-— slaba oprem ljenost in prostori;
— angažiranje vodstva razvoja za 

dejavnosti izven okvira razvoja in 
konstrukcije;

— organizacijska nestabilnost za
radi še nedodelanega novega orga
nizacijskega koncepta ZZA;

— pom anjkanje čuta pripadnosti 
in večje navezanosti na tovarno.

Za vsaj delno rešitev gornje pro
blem atike bi bilo potrebno:

— stim ulirati zaposlitev dodatne
ga strokovnega kadra na področju 
elementov in  program atorjev,

— preko vodstva ZZA zagotoviti 
organizacijsko stabilnost in sam o
sto jnost razvojnih oddelkov,

— z mesečnimi stim ulacijami, ki 
bodo odvisne od uspeha tovarne, 
krepiti navezanost in pripadnost 
tovarni,

— pri bodoči nadaljn ji razširitvi 
tovarniških prostorov, zagotoviti 
prostore za razvojne oddelke.

Glede na krepitev koncepta po
slovne odgovornosti na strani proiz
vodnih organizacij v ZP ISKRA, si

v nekajletni perspektivi ne bomo 
mogli več privoščiti izdvojitve tako 
važne poslovne funkcije, v centrali
zirani razvojni organizaciji. Motivi, 
ki so .pred 10 leti govorili v prid 
centralizirani razvojni dejavnosti, 
so v teku razvoja zelo obledeli, kar 
opažamo tudi v inozemstvu.

S krepitvijo tehnično-strokovnih 
kapacitet v tovarni, smo že blizu 
strokovnega ravnotežja, ki je  eden 
izmed pogojev, za uspešno vključi
tev razvoja v okvir tovarne.

2. Sanacija zalog
V skladu z že sprejetim i sklepi 

sam oupravnih organov je treba do- 
dosledno izpeljati sanacijo zalog, ki 
je  najpom em bnejša naloga v tem in 
prihodnjem  obdobju.

Iz dosedanjih letnih poročil po
slovanja tovarne in analiz o gibanju 
zalog izhaja, da je treba posvetiti 
posebno pozornost sanaciji zalog 
reprom ateriala ter doseči čimboljši 
faktor obračanja obratnih sredstev 
v zalogah reprodukcijskega mate
riala.

Naloge je  treba realizirati v dveh 
fazah:

1. faza: stabilizacija faktorja obra
čanja zalog

2. faza: optimizacija faktorja obra
čanja.

Prva faza je  praktično že realizi
rana (poslovno poročilo za prvo pol
letje 1971).

Druga faza predstavlja izboljšanje 
fak torja  obračanja z ozirom na 
absolutno vrednost vezanih obratnih 
sredstev v zalogah R 5.

Cilj naloge je optimizacija zalog 
z ozirom na nabavne stroške in stro
ške zalog z upoštevanjem tržnih 
razm er zunaj tovarne te r doseči 
koncem leta 1972 faktor obračanja
3. Sanacija zalog obsega tako uvo
žena kot domača reprodukcijska 
gradiva.

Ža sanacijo zalog so zadolženi 
vodje organizacijskih enot, ki lahko 
vplivajo na zaloge reprodukcijskega 
m ateriala, zlasti pa planska oddelka 
sektorja releji in  sektorja SVN ter 
nabavni oddelek tovarne.

Do konca leta 1971 oz. v letu  1972 
je  treba doseči na razredu 6 ovred
notenje po direct costing metodi.

3. Produktivnost
Prizadevati si je treba za nadalj- 

ni dvig produktivnosti, kljub temu, 
da smo na tem področju dosegli že 
lepe rezultate.

K dvigu produktivnosti lahko bi
stveno vpliva poleg prizadevanja 
sam ih članov delovne skupnosti to
varne še racioniranje proizvodnje, 
uvedba sodobnih tehnoloških po
stopkov, predvsem pa izpopolnitev 
tehnične oprem ljenosti z visokopro- 
duktivnim i stro ji oz. napravam i. Za
to je  treba že v okviru II. faze iz
gradnje tovarne, oprem iti nove pro
store  z najm odernejšim i delovnimi 
pripravam i.

4. Investicijska politika
Tekočo investicijsko naložbo, t . j .  

gradnjo nove proizvodne hale, je 
treba pospešiti oz. izvršiti v okviru 
rokov, ki so bili določeni s pogodbo 
z izvajalcem del; ta  naložba se je 
izkazala glede na povečini obseg 
proizvodnje kot skrajno nujno po
trebna. Dosedanji obseg investicij

skih naložb je primeren, po zaključ
ku druge etape pa je treba pristo
piti k pripravam  za izgradnjo na
slednje faze tovarne in zagotoviti 
finančno kritje  naložbe, tako kot je 
to veljalo za drugo fazo izgradnje.

V naslednjo fazo spadajo:
— povečanje proizvodnih prosto

rov SVN
— izgradnja nadstropne montažne 

stavbe relejev
— dograditev upravne stavbo na 

Savski cesti, po vrstnem redu, ki bo 
določen naknadno.

5. Uvoz
Zaradi lastnega deviznega pokrit

ja  uvoza gradiv je nujno, da je  uvoz 
s konvertibilnih področij skrajno 
utem eljen oz. na objektivno najniž
jem  možnem nivoju, obenem pa je 
treba proučiti in poskrbeti za pre- 
orientacijo nabav na domača in 
vzhodna tržišča.

6. S troški
Vsi odgovorni na posameznih 

stroškovnih mestih m orajo zagoto
viti, da posamezni stroški ne bodo 
presegli določenih okvirjev. Finanč
ni sektor določi do kakšne višine 
sm ejo biti realizirani posamezni 
stroški.

Poostriti je  treba tudi odgovor
nost za izmet in doječi, da sektor 
kvalitete izmet ne samo količinsko, 
temveč tudi vrednostno ugotavlja.

7. Amortizacija — obnova 
izrabljenih sredstev

Zaradi hitrejšega obnavljanja in 
razširitve strojpega parka v tovar
ni, m oram o zlasti v letu 1972 pove
čati am ortizacijsko stopnjo za Stro
je  in strojne naprave od 12,5 na 15 
odstotkov ali več. S tem si zagoto
vimo višjo produktivnost in dose
ganje boljših poslovnih rezultatov.

8. Likvidacija nekurantnih 
zalog m ateriala

Zaloge nekurantnega in manjvred
nega m ateriala obrem enjujejo veza
vo obratnih sredstev, saj dosegajo 
že vrednost 520.000 din. Zaloge ne
kurantnega m ateriala je treba zni
žati na minimum in smejo dosegati 
ob koncu leta 1972 največ 50.000 do
100.000 din. Za odprodajo sta zadol
žena predvsem nabavni in planski 
oddelek te r 'd rug i.

9. Kvaliteta
Leto 1972 je  razglašeno kot leto 

kvalitete. V ta namen je dolžan 
sektor kvalitete izvesti določene ak
cije in pripraviti kompletni akcijski 
program  na temo — Zmanjšanje 
stroškov za kvaliteto. Od širše za
snovanih akcij naj organizira: infor
mativno akcijo o pomenu kvalitete 
kot tržne kategorije, tekmovanje 
med posameznimi oddelki za dvig 
kvalitete ipd.

Spreieti je treba pravilnik o avto- 
kontroli. Z organiziranjem službe 
kvalitete na traku PG je treba do
seči zm anjšanje števila reklamacij.

10. Zaposlovanje
Zaposlovanje delavcev naj se gib

lje v skladu s planom kadrov iz 
srednjeročnega program a razvoja 
tovarne. Racionalno ic treba zapo
slovati predvsem nekvalificirano de
lovno silo, nadalje je  treba krepiti 
kadrovsko struk turo  predvsem z vi
soko in višje strokovnimi kadri po 
poti štipendiranja in vključevanja 
v izredno šolanje, pristopiti pa je

treba tudi k  štipendiranju učencev 
poklicnih šol.

11. Nagrajevanje
S podpisom samoupravnega spo

razum a o osnovah in merilih za 
delitev dohodka in osebnih dohod
kov je treba takoj pristopiti k spre
membam in dopolnitvam interne 
zakonodaje s področja delitve do
hodka in osebnih dohodkov, žlasti 
pa sistem atično dopolnjevati sistem 
politike nagrajevanja.

K ljub temu, da je na podlagi do
sedanjih ekonomskih rezultatov naj
nižji nivo osebnih dohodkov vskla- 
jen s stališči sindikata glede najniž
jega OD (1000 din), si je treba tudi 
v bodoče prizadevati, da se nivo 
osebnih dohodkov giblje v skladu 
s povečanimi življenjskimi stroški 
(v okviru družbeno priznanih Okvi
rov iz verificiranega samoupravne
ga sporazuma).

Nadaljevati z delom na nadalj
njem  dopolnjevanju sisterria nagfti- 
jevanja; najprej pa odpraviti nedo
slednosti v sistem u nagrajevanja, 
ki so posledica nepravilno postav
ljenih časovnih normativov ali ne
realne ocenitve oz. ovrednotenja po
sameznih delovnih mest, oz. sku
pin mest v sistem u analitske ocene 
delovnih mest.

Sistem nagrajevanja izpopolniti ta
ko, da bodo poleg analitske ocene 
delovnih mest, ki velja kot osnova 
za razvrstitev v določeno obračun
sko kategorijo, upoštevani tudi dru
gi elementi v osnovni postavki (npr. 
stopnja dejansko dosežene strokov
ne izobrazbe) z namenom, da bi 
dosegli že v osnovi pravilnejšo de
litev osebnih dohodkov. V ta na
men je treba pripraviti predlog 
sprememb pravilnika o delitvi oseb
nih dohodkov.

12. Mehanografska obdelava
Z avtom atsko obdelavo podatkov 

moramo najkasneje v letu 1972 za
jeti poleg že vpeljanih obdelav 
(skladišče, osebni dohodki, stroški)

I še ostala področja po konceptu or
ganizacijskega oddelka (obračun 
osnovnih sredstev, planske kalkula
cije, planiranje neto in bruto po
treb m ateriala ipd.), da zagotovimo 
zaokrožen obseg obdelave podatkov.

Vse strokovne službe, ki uporab
lja jo  mehanografsko obdelane po

B datke, si m orajo prizadevati, da 
dosežejo čimvišjo stopnjo uporab
ljivosti tako obdelanih podatkov.

13. Srednjeročni program 
razvoja tovarne do leta 1975 je že 

izdelan in je sestavni del tega akcij
skega programa.

ZAKLJUČEK
To je  okvirni program  temeljnih 

nalog, katerih realizacija je nujna. 
Izvrševanje posameznih nalpg iz 
program a jc že v teku, prizadevati 
pa si jc  treba, da bodo dokončno 
tudi realizirane.

Akcijski program  zavezuje samo
upravne in izvršilne organe, stro
kovne službe oz. slehernega - člana 
delovne skupnosti tovarne, da sc'po 
njem ravnajo in ga uveljavljajo na 
svojem področju dela, za realiza
cijo program a pa je odgovoren 
direktor tovarne.

Predsednik DS tovarne: 
Viktor Korošec, ing.



Iveri i z  tovarne _ 
Sprejemniki y Sežani

O Sprejem nikih, tj. tovarni 
radijskih sprejemnikov v Se
žani, malo pišemo, kar je 
posledica bodisi kraške 
skromnosti ali pa prezaposle
nosti v tej tovarni.

Danes ne bi pisali o po
slovnih uspehih tovarne, ker 
bomo to razgrnili ob koncu 
poslovnega leta, pač pa o 
drugih uspehih.

Predvsem je  tovarna po
krila doslej odprto dvorišče 
in tako pridobila 350 m2 ko- 
listnega prostora. Ker je 
streha v višini poldrugega 
nadstropja, je  na ta  način 
pridobila sorazmerno velik 
skladiščni oz. manipulativni 
pokriti prostor.

. Centralna kurjava je  bila 
zastarela in ni zadostovala, 
saj je bila grajena pred 18 
leti za tedanjo tekstilno to
varno, pa še tedaj s starim  
materialom. Potrebna je  bila 
temeljita obnova, ki poteka 
v etapah. Delavci niso mogli 
Več vzdržati, zlasti v dneh 
kraške burje. Ureditev kur
jave je eden izmed pogojev 
za normalno delo, zlasti še, 
ker večina delavcev pri delu 
sedi in dela le z rokami.

Splošna nelikvidnost p riti
ska tudi na poslovanje tovar
ne. ki dviga svojo proizvod- 
nio količinsko in kvalitetno. 
Zamuda v plačevanju obvez
nosti povzroča zamudne ob
resti in sodne stroške.

Člani kolektiva se v p ro
stem času bavi.io tudi s 
šoortom. Petčlanski team ba
linarjev je dosegel v letoš
njem letu lepe uspehe: na 
turnirju ob 10-,letnici ZZA 
prvo mesto, enako prvo me
sto med 24 ekipami na sindi
kalnem prvenstvu v Sežani, 
drago mesto na letnih igrah 
v Kranju, četrto  mesto na 
mednarodnem tu rn irju  v Pa- 
dričah (Italija) med 16. eki
pami, peto mesto v T rstu  
(Greta) med 32 ekipami, prav 
tako drugo m esto v Devinu 
(Italija) med 24 ekipami, do- 
čim je medobčinsko tekmo
vanje v Kopru zaradi nevih
te ostalo nekončano.

Nogometaši sprejemnikov 
so imeli prijateljsko tekmo-

vanje z rezervo nogometne
ga kluba Eldorado iz Bolog
ne (Italija). V Sežani so igra
li neodločeno 4:4, na povrat
ni tekm i v Bologni pa so 
zmagali (po stari navadi) do
mačini.

K ošarkarji so na občinskih 
sindikalnih igrah v Sežani 
dosegli drugo mesto, v Bo
logni pa so se odrezali neko
liko slabše, namreč 70:82.

Ker je  mnogo članov ko
lektiva m otoriziranih kaže, 
da bi bilo priporočljivo usta
noviti in registrirati avto- 
klub »ISKRE« v Sežani. 
Klub b i med član; izmenja
val razne tehnične izkušnje 
z vozili, ob prostih  dneh pa 
organizirali krajše ali daljše

izlete. Izleti so se v m iniaturi 
že pričeli, ko je tov. Gustin
čič povabil prijatelje  podzem
skih jam  v prekrasno, vendar 
ne dovolj publicirano pod
zemsko jam o Vilenica, k jer 
so si obiskovalci, po tem elji
tem ogledu jame, pripravili 
pod milim nebom prigrizek. 
Jam a Vilenica je imela v go
steh že ranikega cesarja 
Franca Jožefa te r  mnogo 
drugih gostov že pred 170 
leti, o čemer pričajo zapisi 
na dnu jam e. Jam a ima toli
ko kapnikov, da so iz njih  
izdelali stopnice, seveda v 
časih, ko so v jam i gospoda
rili sosedje ali že prej. Nekaj 
metrov od vhoda se prične 
pravi gozd kapnikov in vseh 
vrst podzemskih stvaritev.

Cafi Ekipo balinarjev vodi Franko Peca

»Elektromehanika« Kranj

Proizvodnja v oktobru
Plan proizvodnje za okto

ber je  bil postavljen najvišje
v letošnjem letu. Tovarna je 
po vrednosti izpolnila 
39,107.355 din, kar predstav
lja  100,1 %  izpolnitev plana. 
Planirana vrednost se je  na
našala na proizvodne obrate, 
torej brez orodjarne, vzdrže
vanja in drltgih storitev. V 
desetih mesecih smo izdelali 
za 12 % več kot smo planirali, 
oziroma za 41,349.821 din. Pri 
poprečni dnevni proizvodnji 
desetih mesecev pomeni to 
rezervo 23 dni. V desetih me
secih smo izpolnili 92 %  let
nega plana.

Poprečna dnevna proizvod
n ja  v oktobru je  nekoliko 
padla, toda še vedno je  višja 
kot je  poprečna dnevna pro
izvodnja v desetih mesecih. 
Letošnja poprečna dnevna 
proizvodnja je  za 37%  višja 
kot v istem obdobju lani. 
Izpolnitev plana po obratih 
je  zadovoljiva razen v tele
foniji.

PROIZVODNJA 
V OKTOBRU

DESETMESEČNA
PROIZVODNJA

DE % DE %

Rotacijski stro ji 100.3 Rotacijski stro ji 109,7
Kinoakustika 118,9 Kinoakustika 143,3
Produkcija 171,4 Produkcija 175,5
EMI 108,2 EMI 120,4
števci 108,0 števci 103,9
Stikala 121,2 Stikala 131,3
Telefonija 84,6 Telefonija 104,7
Mehanizmi 126,9 Mehanizmi 126,8
Merilne naprave 101,5 Merilne naprave 95,5

Skupaj 100,1 Skupaj 112,1

Spominski posnetek z obiska v
Vilenica

znameniti podzemeljski jam i

DE »Rotacijski stroji« je
mesečno zadolžitev izpolnila 
z velikimi težavami, izpolni
tev asortim ana pa je nizka. 
DE »Kinoakustika« je meseč
ni plan presegla za 19 %. DE 
»števci« je plan presegla 
8 %. Pri enofaznem števcu 
so ostali pod planom, dočim 
so pri trofaZnem števcu plan 
presegli. Montaža stikalnih 
u r  se je  zODet zataknila za
radi sestavnih delov. Sicer pa 
je  obrat š*evcev dokaj dobro 
izpolnil t"d i nlan asortim a
na. DE »Stikala« ie mesečni 
plan presegla za 21 %. Po 
asnrtinm nn ie rezultat neko
liko slabši. P>E »Telefonija« 
mesečno zadolžitev ni izpol
nila v celoti, vendar je tele- 
foniia v kumulativi še ved
no 5 % nad oostavljenim  pla
nom. DE »Mehanizmi« je ok
tobrski plan močno presegla 
predvsem na račun presežka 
pri števcu pogovora. Redno 
teče montaža dvotarifnih šte- 
vilčnikov, saj jih že od avgu
sta m ontirajo 700 dnevno. 
DE »Merilne naprave« je ok
tobrski plan nekoliko pre
segla in s  tem  za malenkost 
popravila rezultat v kum u
lativi.

V desetih mesecih so vsi 
obrati izpolniii plan, razen 
merilnih naprav, ki zaostaja
jo  za 4,5 %■

Mehanizmi, stikala, kino
akustika in produkcija te r  s 
tem  EMI v celoti so že iz
polnili letni plan.

PRIMERJAVA 
DESETMESEČNE 
PROIZVODNJE 1970/1971

DE %

Rotacijski stro ji 165,0
Kinoakustika 98,2
Produkcija 61,7
EMI 126,7
Števci 135,7
Stikala 131,5
Telefonija 126,5
Mehanizmi 147.4
Merilne naprave 103,8
O rodiam a 108,0
Vzdrževanje 151,7
Druge storitve 83,9

Skupaj 129,1

Tz meseca v mesec je si
tuacija z reprom aterialom  
boli kritična. Istočasno ugo
tavljamo, da je  izpolnitev po 
asortim anu padla zaradi se
stavi innia neplaniranih artik 
lov. Izsledi za november ka- 
žeio (pom anjkanje reproma- 
m ria1». električnega toka) da 
bo  treba vložiti vse sile, če 
hočemo, da bodo izpolnjene 
postavljene naloge.

Miha
Štefe

Boleče nas je  pretresla 
žalostna vest, da je v 51. 
letu starosti tako nenado
ma ugasnilo tvoje življe
nje. Že v rani mladosti si 
skusil grenkobe življenja, 
zato si se priključil na
prednemu gibanju in ak
tivno sodeloval v NOV.

Pred štiriindvajsetim i 
leti si se vključil v delov
ni kolektiv Iskre. Bil si 
vesten delavec in cenjen 
delovni tovariš. V svojem 
dolgoletnem službovanju v 
kranjski Iskri si po svo
jih  močeh deloval v ZK,

sindikatu in organih sa
m oupravljanja. Skušal si 
storiti vse, kar je  bilo v 
tvoji moči in kolikor ti je  
dovoljevalo tvoje zdravje.

Vse tvoje prijatelje, 
znance in sodelavce v 
kranjski tovarni je  težko 
prizadela tvoja prezgod
n ja  sm rt. Ostaja nam le 
spoznanje, da usoda do
stikrat nerazumljivo pose
ga v naša življenja, v na
šo srečo in hotenja.

V tem kratkem  življe
nju pa smo te zaradi tvo
jega odnosa do dela in 
iskrenega tovarištva vzlju
bili, zato te bomo ohrani
li v trajnem  spominu.

Sodelavci v »vzdrževanju 
naprav« tovarne Elektro
mehanika K ranj



V devetih mesecih 
ugoden poslovni rezultat
(Nadaljevanje s 1. strani)
dbscgli pri povprečno 719 za
poslenih. število zaposlenih 
sc je nasprotji lanskemu v 
tem obdobju povečalo za 
10%, vendar se od začetka 
letošnjega poslovnega leta ni 
nič spremenilo.

Medtem ko so povprečni 
mesečni osebni dohodki v 
lanskem obdobju devetih me
secev znašali 1.150 dinarjev, 
so se letos dvignili na 1285 
dinarjev, kar pomeni porast 
za 11,2% vendar to ne že od 
začetka leta.

Letošnje zaloge reproduk
cijskega m ateriala so bile v 
povprečju za 8%  večje od 
lanskih, le v septem bru so 
padle pod lansko povprečje. 
Obračanje zalog m ateriala je 
bilo šestkratno. Gotovi izdel
ki so bili na zalogi le pet dni, 
medtem ko pa so kupci svoje 
obveznosti do tovarne porav
navali v 150 dheb in je  bil 
skupni koeficient obračanja 
dosežen z 1,81 Medtem ko se 
je koeficient obračanja mate
riala v tem. obdobju izboljšal 
za 22 dni, pa se je  za 30' dni 
podaljšala vezava kupcev, ka
kor se je v drugem polletju 
na splošno poslabšala likvid
nost v vsem našem, gospodar
stvu. Povečale so se tudi ob
veznosti tovarne do dobavi
teljev.

Prav pom anjkanje likvidnih 
sredstev tovarni povzroča 
največje težave. Zaradi tega. 
so dobave reprodukcijskega 
m ateriala dokaj neredne,, to 
pa povzroča razum ljive m ot
nje v proizvodnji, ki bodo še 
zlasti boleče v zadnjem le
tošnjem  četrtletju . Takšen 
položaj narekuje spremembe

v proizvodnji, prem eščanje 
delovne sile; izkoriščanje iz
rednih dbpustuv in drugega, 
da bi bile posledice teh ne
norm alnosti čim manjše. Ra
zen m aterialne škode trp i tu
di ugled tovarne pri kupcih, 
zlasti še tistih v inozemstvu, 
kajti v takem: položaju priha
ja  do zam ujanj pri dobavah.

V letošnjih devetih mesecih 
je  bil dosežen za 37% večji 
celotni dohodek od lanskega 
v enakem obdobju, oz. je  bi
lo izpolnjenih 81,7% letnega 
načrta. Devetmesečni doho
dek je  bil od ustreznega v 
letu 1970 za 28 % večji, oz. po 
letnem gospodarskem načrtu 
dosežen s 78 %. Pomembno in 
zelo ugodno je v tem času 
tudi delilno razm erje; ki ga 
je  v dosedanjem letošnjem  
poslovanju dosegla tovarna 
kondenzatorjev v Semiču. Za 
osebne dohodke je bilo nam
reč porabljenih 64%, za skla
de pa 36%, kar je  v okviru 
delovnih organizacij združe
nega podjetja  Iskra prav go
tovo med najbolj ugodnimi 
delilnimi razm erji.

Vse kaže, da pa tovarna 
kondenzatorjev ob koncu le
tošnjega leta ne bo izkazova
la tako ugodnih poslovnih re
zultatov,. kajti proizvodnja, 
v zadnjem trim esečju bo 
m anjša spričo pom anjkanja 
m ateriala. Le-tega so sicer na
ročili pravočasno in je  pri
spel iz uvoza, vendar glede 
na pom anjkanje likvidnih 
srestev še vedno leži v carin
skem skladišču, m edtem ko 
pa to  povzroča občutne za
sto je v proizvodnji, oz. 
zmanjšuje- poslovno učinkovi
to s t tovarne.

—G—

Pogled na novo proizvodno poslopje obrata 
za elektroniko v Žužemberku

»Keramični kondenzatorji« tovarne elementov

Za 34 odstotkov več kot lani
(Nadaljevanje s 3. strani)

Planirano Realizirano

Celotni dohodek 100% 100%
Porabljena sredstva 74,3 75,7
Dohodek 25,7 24,3
Dohodek smo razdcliLi, 100 % 100%
Obveznosti 12; 0 10,2
Osebni dohodki 72,9' 72,9
Skladi 15,1 16,9

Iz delitvenega razm erja iz- niti, da ni prekoraeena vsota
haja, da smo poslovali slab- izplačanih osebnih dohodkov.
še kot v prvem polletju. Gledano v celoti je  devet-
Stroški so se zvišali za 1,4%, mesečno poslovanje uspešno,
k a r je znižalo sklade od vendar na kritični meji, ko
24,1% izločenih v prvem bi nadaljne poslabšanje že
polletju na 16,9 % v dfevetih 
mesecih. Planska razm erja  so 
zadržana, posebej je  orne-

Uspešno poslovanje 
v devetih mesecih 1971

(Nadaljevanje z 2. strani)

bomo trend zniževanja zadr
žali ali pa celo povečali v od
nosu na tre tje  trimesečje, se 
bomo ob koncu leta lahko 
približali planskim  vredno
stim.

Tudi pri koeficientih obra
čanja je zabeležen določen

I S K R A  — glasilo delovne
ga kolektiva ZP Iskra Kranj, 
ndustrije  za elektromehaniko, 
telekomunikacije, elektroniko 
in avtom atiko — Urejuje 
uredniški odbor — Glavni 
urednik: Pavel G antar — Od
govorni urednik: Janez Sile 
— Izhaja tedensko — Rokopi
sov ne vračamo — Naslov 
uredništva: ISKRA Kranj, 
Savska loka 4, telefon 22-221, 
int 333 — Tisk in klišeji: 
»CP Gorenjski tisk« Kranj

napredek. Pri razredu 3 smo 
lani dosegli 1,94, za letos pa 
smo planirali 1,95, a do- kon
ca septem bra smo dosegli 
k a r 2,2. š e  bolj je  ugodna sli
ka pri razredu 6, k jer je  bilo 
v 1, 1970 doseženo obračanje 
11,4, medtem ko smo za letos 
planirali 11,6, v obdobju ja 
nuar-septem ber pa smo do
segli 14. Skupni koeficient je  
tako  2,7 za 1. 1970, za letos 
planiran 2,8, dosežen pa  v 
devetih mesecih 3.

Tovarna, posebno pa  vsi 
odgovorni faktorji se p ri tem 
dobro zavedamo, da je  ta 
uspeh zelo minimalen. Zara
di ostrejših  pogojev gospo
darjenja, posebno na podro
čju  plačevanja obveznosti, 
bom o m orali napore v smeri 
zmanjševanja zalog in spro
stitve likvidnih obratnih sred
stev do skrajnosti izboljšati. 
Avtomatska obdelava podat
kov nam  bo pri tem  lahko v 
veliko pomoč, saj nam  bo

omogočila elczaktnejšo, če
prav še vedno ne dovolj eks- 
peditivno evidenco nad sta
njem  in gibanjem zalog. Ugo
tovitev v poslovnem poročilu, 
da je osebni elem ent odgo
vornosti na tem področju bi
stven, je  točna in bomo mo
rali prav s povečanjem oseb
ne odgovornosti vseh, ki na
črtujejo, ustvarjajo in kon
trolirajo  zaloge doseči bist
ven napredek pri višinah za
log in angažiranju obratnih 
sredstev. V izogib možnosti 
za kakršen koli manever pa 
bomo morali prav na tem po
dročju tudi organizacijsko 
u trd iti vse potrebne relacije.

Ce bomo še na tem področ
ju  uspeli tako, kot pri osta
lih elementih našega poslo
vanja, bomo zares lahko tr
dili, da smo v m ejah danih 
možnosti in mejah naše to
varne storili prav vce  v duhu 
stabilizacijskega poslovanja.

-L-

ogrožalo uresničitev plana v 
vseh: oblikah, od' osebnih do
hodkov do investiciji

V poročanem obdbbju je 
proizvodnja potekala različ
no. Na začetku leta smo 
startali zelo slabo. Nadalje
vali smo dobro in. povečevali 
proizvodnjo do konca junija. 
Potem se je ustavilo na mi- 
nimalhih- dosežkih v ju liju  in 
avgustu, da je proizvodnja 
zopet narasla m  septembru. 
O vzrokjh za ta nihanja smo 
že govorili, dodamo naj le 
to, da so ta  n ihanja del 
splošne gospodarske nestabil
nosti v državi.

Planirali smo 87,817.122'din 
proizvodnje, realizirali p a  
84,089.586 din ali 96% postav
ljenega plana. Največ smo 
proizvodnjo presegli pri briv
skih aparatih  in gramofonih, 
ki lahko rečemo, niso imeli 
zastojev. Zadovoljiva, čeprav 
s težavami je- bila proizvod
nja zvočnikov in elektroli
tov. .Ostala proizvodnja, je  
razm erom a slabše udeležena 
v realizaciji. Televizija je do
segla le 74 % postavljenega 
plana in je glnvni krivec za 
nedoseganje plana.

V primerjavi, s  preteklim  
letom smo ustvarili za 34% 
več proizvodnje pri m inim al
nem povečanju delovne sile 
in brez povečan ia strojnih in 
drugih zmogliivosti.

Kot vedno in zlasti zadnji 
dve le ti so obratna, sredstva 
najbolj pereč in najtežje re

šljiv problem v tovarni. Cene 
m ateriala, stroški za osebne 
dohodke in polizdelke rastejo 
iz meseca v mesce. Akumu
lacija tovarne pa ne more 
zagotoviti nadomestila teh 
inflacijskih bremen. Zato se 
problem  obratnih sredstev 
čedalje bolj zaostruje in bo 
končno vplival na zmanjšanje 
proizvodnje, ali selekcionira
n je  proizvodnega programa.

To je sicer splošni pro
blem, vendar je za našo to
varno posebno težak, ker ie 
odvisna od uvoznega materi
ala, ki je  dobavljen lc za 
likvidna sredstva. Zato pri
h a ja  do zastojev prav v mon
tažah, ki im ajo največ uvoz
nega m ateriala, to sta mon
taža TV sprejemnikov m 
brivskih kaset.

Vsi poizkusi uprave, da bi 
p rišli do obratnih sredstev 
so ostali neuspešni. Če vemo, 
da znaša prim anikliaj obrat
nih. sredstev 10 000 000 lahko 
sklepamo-, v kako težkem po
ložaju smo. Vloženi so zah
tevki za sanacijo TV pravz1 
vodhje p ri Skladu skrpanih 
rezerv republike in prošrva 
za kred it za obratna sreds*'.a 
pri Ljubljanski banki, vendar 
do sedai ni pozitivnih rezul
tatov. K er je  po'ozaj na d~- 
namem. trgu prerm  zapletem 
je malo verjetnostih da bodo 
te akciie uspešne. Kaj pa tp 
pomeni, smo navedli že pre'.

Poprečni mesečni osebni 
dohodek na zanoslenega zna
ša 1.237 din, ali 9%  nad pla
niranim .

če  pogledamo celotno po
slovanje za devet mesecev 
lahko rečemo, da je bilo 
uspešno.

Če bi lahko eliminirali zuna
nje vplive, ki negativno de
lujejo na poslovanje tovarne, 
bi rezultati bili precej boljši 
in bi zadovoljili vse želje v 
tovarni, kakor po razširitvi 
proizvodnega programa, kot 
pri dvigu življenjskega stan
darda zaposlenih.

M V.



Slav-

Zima presenetila vso Evropo

Nagradna križanka 
29. novem ber

Za pravilne rešitve nagradne križanke je ured
ništvo pripravilo naslednje nagrade v skupni višini 
700 din:

1 nagrada 100 din
5 nagrad po 50 din
5 nagrad po 30 din
5 nagrad po 20 din

10 nagrad po  10 din
Rešitve nagradne križanke pošljite na uredništvo 

glsaila »Iskra«, K ranj, Savska loka 4, vključno do 
10. decem bra 1971.

Letošnja zima je  zelo po
hitela in minuli petek in so
boto presenetila vso Evropo. 
Tudi pri nas v Jugoslaviji je  
¡prvi sneg povzročil tudi prve 
večje težave, predvsem v ce
stnem prom etu. Gesta čez 
'Vršič je  že zaprta, in tako 
■bo najbrže vse do m aja p ri
hodnjega leta. Tudi iz drugih 
republik prihajajo  poročila 
o težavah, ki jih  povzročata 
sneg in mraz. Zaradi snega 
ipa je precej zastojev na -mno- 
¡gih cestah v Severni Italiji, 
¡pa tudi vzdolž Apeninskega 
¡polotoka. Zaradi močnega ve- 
itra je  ¡ribiško ladjevje ostalo 
■v pristaniščih, vzdolž Jadra
n a  pa tudi na obali od Že
neve do Sicilije. Sneg je  za
padel celo v rimskem pred
mestju v Sieni, k jer že pet
deset let ni bilo snega.

Tudj iz Francije in Zahod
ne Nemčije poročajo o snež
nih padavinah, močnih vetro
vih in številnih nesrečah za
radi poledic. Močno je  sne
žilo v Sovjetski zvezi, pred
vsem v arktičnem  pristan i
šču Murmansk, k jer je  v ne
kaj dneh zapadlo toliko sne
ga, kot ga navadno zapade 
v ¡nekaj mesecih.

Najnižjo tem peraturo pa 
so zabeležili na Norveškem, 
k je r se je  živo srebro spu
stilo na 37 stopinj pod ničlo. Udeleženci kegljaškega tu rn irja  v počastitev dneva republike

Kegljači za dan republike
To pot so imeli besedo 

m arljivi kegljači. V počasti
tev dneva republike so nam 
reč pržanski kegljači p rire
dili 18. t. m. na dvosteznem 
kegljišču TVD Partizan v 
Zgornji šišk i tu rn ir, na ka
terega so povabili še kegljače 
iz tovarne električnih apara
tov, iz tovarne polprevodni
kov v Trbovljah in iz tovar
ne elektronskih naprav.

Od treh  popoldne, pa tja  
do sedme zvečer je  bilo na 
kegljišču vse živo. Posebno 
ni m anjkalo živahnih komen
tarjev, kakšni bodo rezultati 
tega turn irja . Razumljivo so 
bile borbe med kegljači 
ostre, vendar tovariške in 
tu d i -kaka »riba«, kot pravijo 
krogli, ki se med keglji iz
m ota brez zadetka, ni skalila 
prijetnega, vendar do zad
njega m eta zagrizenega tek
movanja.

LJUBITELJI KEGLJANJA!
Pred kratkim so pod teraso hotela Grad v 

Preddvoru odprli novo dvostezno avtomatsko 
kegljišče, ki je med najlepšimi na Gorenjskem.

Nastopile so torej štiri eki
pe ¡kegljačev s  po šestimi 
igralci, od katerih  je zaradi 
pom anjkanja časa vsakdo 
metal le po 25 lučajev .na 
polno in 25 lučajev na čišče
nje. Za devet kegljev so Ibili 
domačini, organizatorji tu r
n irja, boljši, medtem ko so 
se na drugo m esto uvrstili 
kegljači tovarne električnih 
aparatov, na tre tje  ekipa iz 
Trbovelj in na četrto  keglja
či iz tovarne elektronikih 
naprav. Med posamezniki pa 
se je na prvo ¡mesto zanes
ljivo uvrstil Anton Ribič iz 
tovarne polprevodnikov, ki 
je  podrl 215 kegljev, skozi 
vse tekm ovanje pa  je  najbolj 
vneto skrbel za dobro voljo 
in ustrezno vzdušje n a  -keg
ljišču.

Rezultati: ekipna uvrstitev:
1. Avtomatika 1165 kegljev,
2. Aparati 1156, 3. Polprevod
niki 1118, 4. Naprave 1006 
kegljev. Posamezniki: 1. An
ton Ribič (Polprevodniki) 215, 
2. Miro Klopčar 212, 3
ko Fon (oba . . .  -— „ _______ _
4. Ljubo Jam šek (Aparati) 
202, 5. Veselko Puc (Avtoma
tika) 199, 6. Milan Ravnic 
(Aparati) 199, 7. B runo Doljak 
(Avtomatika) 199, 8. Jure

Naš »srebrni« jubilant dela tov. Franc Ahačič, zaposlen v odd. »vzdrževanje strojev« v k ran j
ski tovarni je  pred kratkim  odšel v zasluženi pokoj. Zaradi m arljivosti, vestnosti in prizadev
nosti je  bil imenovani med sodelavci zelo priljub ljen , znan pa je bil tudi po tem, da kljub 
oddaljenosti od tovarne, stanoval je  namreč v Zabukovju, bolezni skoraj da ni poznal. Sode
lavci so m u ob slovesu izročili lepa darila in m u zaželeli mnogo zdravja in sreče, pa tudi 
ntnogo dobre volje, saj bo zdaj, ko je v  p o k o ju ‘še krepko m oral delati, če hoče, da bo hiša, 
ki m u je pogorela, čimprej spet uporabna

Bilodjerič (Aparati) 192, 9. 
Andrej Novak (Aparati) 192, 
10. Anton Sladič (Polprevod
niki) 192, 11. Marko Jeglič 
(Aparati) .188, 12. Ivan Penko 
(Aparati) 183, 13. Franc Ku
har (Polprevodniki) 180, 14.

N ajboljši mož na kegljišču je 
podrl 215 kegljev — A. Ribič

Stane Kovačič (Polprevod
niki) 180, 15. Janez Belič (Na
prave) 1180, 16. Anton K ram ar 
(Polprevodniki) 178, 17. Du
šan ¡Papež i(Naprave) 178, 18. 
Rafko Smodič (Polprevod
niki) 173, 19. Alojz Žirovnik 
(Avtomatika) 173, 20. Nande 
Resman (‘Avtomatika) 171, 21. 
Franc Vrhovnik (Naprave) 
170, 22. Alojz Deželak (Na
prave) 169, 23. Miro Vičič 
(Naprave) 162, -24. Ludvik Sc- 
traičič (Naprave) 147 kegljev.

Ekipe so sestavljali: Avto
m atika — Fon 211, Klopčar 
212. Resman 171, Puc 199, 
Doljak 199. Žirovnik 173; 
Anarati — Jamšek 202. Jeglič 
188, Novak 192, Penko 1S3, 
Bilodjerič 192, Ravnic 199; 
Polprevodniki — ‘Smodič 173, 
Kovačič 180,: Ribič 215, Sladič 
192, K uhar 180, K ram ar 178; 
Nanrave — Vičič 162. Vrhov
nik 170 Debelak 169, Papež 
178. še tra jč ič  147, Belič 180 
kegljev.

-Zmagovalna ekipa ie pre
jela spominski pokal, prav 
tako tudi zmagovalec med

posamezniki Anion Ribič 
(Polprevodniki), razen ¡tega 
pa je zmagovalec prejel še 
nagrado v obliki gramofona, 
naslednja dva najboljša pa 
brivnika Braun Iskra Sixtanl 
in Braun Iskra Special.

— C —

ZAHVALA
Ob prerani in težki izgubi 

■moje drage mame

BARIČE BELOŠEVIC
se toplo zahvaljujem sode
lavcem na liniji ploščatega 
releja obrata ATN za izraze 
sožalja in denarno pomoč.

Ivanka Beloševič

ZAHVALA
Ob smrti drage mame

IVANE -REBOLJ
se iskreno zahvaljujemo so 
delavcem v obratu  EMI in 
odpremnem oddelku tovarne 
»Elektromehanika« K ranj za 
izraze sožalja, podarjeno 
cvetje, finančno pomoč te r  
spremstvo na njeni zadnji 
poti.

Hčerki Stanka in Ivanka 
te r  sin Franci

ZAHVALA
Ob sm rti dragega očeta

MIHE SEKNETA
se iskreno zahvaljujem vsem 
sodelavcem v tovarni, poseb
no sodelavcem iz »plana-na- 
bava«, družbeno političnim 
organizacijam in pevskemu 
zboru iz Elektromehanike, -za 
izraze sožalja, podarjeno 
cvetje in spremstvo na nje
govi zadnji poti.

ZAHVALA
Ob sm rti dragega očeta

ANTONA -ŠKAFARJA
se iskreno zahvaljujem sode
lavkam in sodelavcem -na li
niji enot obrata ATN v kranj
ski tovarni za izraze sožalja 
te r  finančno ¡pomoč.

Hčerka M arta Križaj



RUSK! 
NOVELIST 
IN DRAM. 
CANTON)

POMLA
DANSKI
M ESEC

HRVAŠKI
KNJIŽ.

(VLADIMIR)

IME FILM. 
IGRALCA 
SH AR IFA '

MOKROTA RED

PLATIŠČE

MEDMET

PRASKA

NOBELUIM E
SKLADAT.
STRAVIN
SKEG A

FEASKA
KRALJIČNA
V.iODISEJI”

HIŠNI BOG 
RIMLJANOV

DUŠA UMR
LEGA PRI 
ST.SIOVANIH\  X?9-XI1943 PALICA

PR I
PLUGU

IZUMI
TELJ

TELEFONA
RUSKO MJME

ZIDOVSKI 
FILOZOF 
IZ 17. STOL. 
(U R IEL)

B R E Z 
PRAVNA
MNOŽICA

■ AVTOR:
GORJANC

FILM SKA  
NAGRADA 

V ZDA

PRVINA
PODOBNA
ANTIMONU

ETIOPSKI
KN EZ

PR IT R 
D I L N O

OBDELO
VALEC
KAMNA

IM E
PESN IKA
SOPOVA

DOMOTOŽJE

MUSLIMAN.
VERSKI

POGLAVAR
KONJSKI

TEKZ EM LJA  
OBDANA 
Z VODO

OZIRISOVA 
MATI V 

EGIP.MIT. RASTLINSK
STEBLO

OGLAŠANJE ESTONSKI
BARITONIST PR ISTA

N IŠČ E
ITALI - 

JANŠKA 
RTV

SODOBNI 
FR. SKLAD. 
(GEORGES)

AVTOM.
OZNAKA
KITAJSKE

KRAVE ST R U P  
V ČAJUKARIRASTO

BLAGO
TUJE ZEN
SKO IME

NAELEKT
REN DELEC

V WALESU

R U SK I 
SKLADAT. 
(C E SA R  )

MALAJSKI
NAČIN

KRAŠENJA
TKANIN

TOVARNA 
BARVIL 
V CELJU

r i s a l :
M.TREVEN

DELEŽI

SIFILIS NASKOK

ZAH .D EL  
N.GVINEJE

KROKAR
IMPRE

SIJA VOJVO
DINEC

OTOKVARH
TUAMOTU

ZEMLJIŠČE
FEVDALCEVPOSTOPAČ IME.FILM,

IGRALKE
BLYTH

PRAOČE
SEMITOVORANJE IM E  VEC 

PAPEŽEV
EGIPC.BOG
STVARNIK

P R E B I
VALEC

A Z IJSK E
DRŽAVE

PLEME
NITA

KOVINA

SU SILEC
(IZD ELEK

IS K R E )KULTURNA
RASTLINA

NAGRADNA KRIŽANKA

Razpis nagrad za »Nagradno križanko 29. november« je objavljen na 7. strani
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